
č. j.: MU-IS/179554/2020/1259538/LF-2 

 

  

1/10  

Akademický senát Lékařské fakulty Masarykovy univerzity 
Zápis ze zasedání konaného dne 20. 10. 2020 

 

 

Přítomni: 27 členů AS LF MU (obsazeno 32 mandátů, 1 mandát ve volebním obvodu V. neobsazen). 

Nepřítomni: Julie Dobrovolná, Zdeňka Křenová, Lukáš Opatřil, Miroslav Souček, Vlastimil Válek. 

Zvaní hosté:  děkan Martin Repko, tajemník Michal Sellner, proděkanky Kateřina Kaňková, Lýdie 

Izakovičová Hollá a Jana Fialová, proděkani Tomáš Kašpárek a Luboš Křivan, Michal 

Koščík, Martin Pešl, Natálie Antalová. 

Program zasedání 

1. Zahájení a schválení programu 

2. Přivítání nově zvolených senátoru do SKAS LF MU 

3. Zpráva děkana 

4. Výsledky voleb do AS LF MU 

5. Příjímací řízení v akademickém roce 2021/22 

6. Jednací řád Vědecké rady LF MU 

7. Organizační struktura LF MU  

8. Certifikát HR Award  

9. Nominace fakultního delegáta do RVŠ 

10. Různé 

1. Zahájení a schválení programu 

Předseda AS přivítal všechny přítomné, uvedl jména předem omluvených senátorů a konstatoval 

usnášeníschopnost AS LF. Prezenční listina je přílohou zápisu. 

Pořízením zápisu byl pověřen Mgr. Divoký. 

K navrženému programu nebyly připomínky, program zasedání byl jednohlasně přijat. 

 

2. Přivítání nově zvolených senátoru do SKAS LF MU 

Předseda AS uvedl, že od posledního zasedání AS LF MU ukončili svůj mandát senátoři Janků, Kolář, 

Lindtner, Antalová a Černoch. Předseda AS poděkoval za jejich práci pro AS LF MU. 

Předseda AS dále přivítal nové senátory za SKAS LF MU, kterými se staly za volební obvod VI. Petr Tinka 

a Klára Menšíková, za volební obvod VII. Vojtěch Kunčický. Na uvolněný mandát nastoupila 11. 6. 2020 

z pozice náhradnice MUDr. Zdenka Křenová (funkční období do 1. 6. 2022). 
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Noví senátoři se následně postupně představili. 

Předseda AS vyzval předsedkyni VaMK ke shrnutí průběhu voleb. 

Koňaříková  V období od 5. 10. 2020 do 11. 10. 2020 včetně proběhly volby ve volebních obvodech 

VI. a VII. za účelem obsazení uvolněných mandátů pro funkční období od 20. 10. 2020 

do 19. 10. 2023. Volby proběhly řádně v souladu s Volebním řádem AS LF MU.  

Výsledky voleb do AS LF MU jsou součástí zápisu VaMK – viz příloha č. 2. 

Předseda AS uvedl, že volby na obsazení uvolněného mandátu ve volebním obvodu V. vyhlásí v nejbližší 

době tak, aby byl do příštího zasedání senát v plném obsazení. 

 

3. Zpráva děkana 

Předseda AS bod krátce uvedl a předal slovo děkanovi LF MU. 

Děkan poděkoval členům AS LF MU, kteří tímto zasedáním končí ve funkci. Považuje jejich činnost za 

velmi důležitou a přínosnou pro LF MU. Poděkoval rovněž za mandát na pozici děkana, který mu AS LF 

MU v minulém kalendářním roce svěřil. Dále poděkoval Natálii Antalové za velký kus práce v pozici 

předsedkyně SKAS LF MU a těší se na pokračující spolupráci.  

Děkan dále uvedl, že považuje veškerá rozhodnutí, které vedení LF MU dosud v souvislosti se současnou 

epidemiologickou situací učinilo, za správná. Prioritou je, aby se studenti vzdělávali a připravovali na 

budoucí povolání. Nemají být primárně v první linii. Jaro bylo jiné, nyní již nelze studenty takto 

přednostně nasazovat. Apeloval na vyučující, aby studentům umožnili v maximální možné míře 

studovat. Ke dni zasedání AS LF MU je v povinné pracovní povinnosti nasazeno 16 studentů LF MU. 

Vedení LF MU se snaží prosazovat, aby byli studenti nasazování do co nejbližších nemocnic ve vztahu 

k fakultě, předně tedy FNB a FNUSA. Děkan vyjádřil obavu vzdělávání současné generace studentů, 

prakticky ztrácí rok studia. Vedení LF MU se také snaží zasadit o to, aby studenti, když už budou 

nasazování, zastávali pozice, kde jsou skutečně potřeba a budou moci využít svých znalostí a zkušeností. 

Doufá, že nebude docházet k situacím z jara, kdy někteří studenti LF MU v rámci pracovní povinnosti 

„zvedali závory“. 

Děkan poděkoval senátorům za jejich práci a předsedovi AS za jasné vedení senátu. Poděkoval i 

proděkanům a tajemníkovi za to, jak fakultu společně vedou. Dostáváme se do období, které může být 

ekonomicky složitější. Musíme dodržovat kapacity studentů dané vládním plánem, na který se váže 

finanční podpora. Bude to náročnější na preklinické obory, kdy počty studentů budou vyšší, než tomu 

bylo v minulosti. Rovněž se musíme i v této nelehké době snažit udržet zájem zahraničních studentů o 

studium na LF MU. Přijímací řízení na příští rok bude kvůli epidemiologické situaci složitější, ale je 

potřeba, aby bylo pro potenciální studenty zajištěno ve vysoké kvalitě.  

Předseda AS  Považuji za podstatné, aby AS LF MU byl v pracovní sounáležitosti s vedením fakulty. 

Senát je nepřímo odpovědný za vše, co se děje na fakultě mimo jiné i tím, že volí 

„výkonnou moc“ na fakulty. Důležitá je komunikace mezi AS a vedením, která doposud 

probíhala hladce. 
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Předseda AS následně otevřel diskusi. 

Křen  Snažíme se klinikách držet praktickou výuku v prezenční formě. Někteří medici se ptají, 

kdy výuka bude online, bojí se chodit do nemocnic. 

Děkan  Primární je výuka prezenčně, je to pro studenty mnohonásobně přínosnější. Je otázkou, 

jestli se jedná o velký problém, nebo pouze minoritní část studentů.  

Wechsler  Většina mediků je ráda za prezenční výuku. Online by uvítali spíše jen jednotlivci. 

Kaňková Necháváme si pravidelně zpracovat výpis počtu covid pozitivních studentů na fakultě, 

momentálně to je 91 studentů. Většina z nich je z klinických ročníků, ale pozitivní jsou 

z doby před začátkem podzimního semestru. 

Černochová Neměli bychom se vyjádřit jako AS k pracovní povinnosti? 

Děkan  Děkani lékařských fakult již vydali společné prohlášení. 

 

Další příspěvek do diskuse již nebyl. 

 

4. Výsledky voleb do AS LF MU 

Předseda AS uvedl, že volby do Komory akademických pracovníků AS LF MU byly vyhlášeny dne 11. 9. 

2020 a hlasování proběhlo od 5. 10. 2020 do 11. 10. 2020 včetně. Noví senátoři nastoupí svůj mandát 

od 1. 11. 2020.  

Předseda AS vyzval předsedkyni VaMK ke shrnutí průběhu voleb. 

Koňaříková Volby do Komory akademických pracovníků AS LF proběhly řádně a v souladu 

s Volebním řádem AS LF MU. Volební komise neobdržela stížnost na průběh voleb. 

 

Výsledky voleb jsou součástí zápisu VaMK – viz příloha č. 2. 

Předseda AS poděkoval za shrnutí a otevřel diskusi. 

 

Beharková Ve volebním obvodu jsem obdržela druhý nejvyšší počet hlasů. Chci se ujistit, že mandát 

vzniká i mě. 

Předseda AS Ano vzniká i vám, ve volebním obvodu III. se obsazují dva mandáty.  

Do diskuse se nikdo nepřihlásil.  

 

5. Příjímací řízení v akademickém roce 2021/22 

Předseda AS konstatoval, že podklady k tomuto bodu byly AS LF MU předloženy děkanem LF MU 

v termínu daném Jednacím řádem AS LF MU.  

Otevírané studijní programy v akademickém roce 2021/22 a podmínky pro přijetí ke studiu 

v otevíraných studijních programech na LF jsou součástí přílohy č. 3.  
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Děkan Přijímací řízení se bude upravovat převážně v kvalitativním ohledu. Je potřeba reagovat 

na potřebu navýšení kapacit i s ohledem na převzetí části kvót Ostravské fakulty. 

Kaňková Jedná se o tradiční bod na programu AS LF MU. Přijímací řízení pro akademický rok 

2021/22 se otevírá již 1. 11. 2020, je tedy potřeba, aby se k předloženým materiálům AS 

vyjádřil před tímto datem, aby následně mohly být podmínky zveřejněny. 

Předchozí přijímací řízení, pro akademický rok 2020/21, proběhlo i přes mimořádnou 

situaci ve vysoké kvalitě srovnatelné s předchozími lety. 

Museli jsme navyšovat kvóty přijímaných studentů do studijního programu Všeobecné 

lékařství stanovené vládním programem. Jednak jsme měli deficit z loňska a pak došlo i 

k navýšení kvóty při zrušení přijímacího řízení na Ostravské LF. 

Do programu Všeobecné lékařství bylo nakonec celkem devět kol zápisu. Pozvaných 

k zápisu bylo 887 uchazečů, momentálně je z nich jako aktivních studentů 488. 

Zápisy probíhaly opakovaně i pro jiné, zejm. bakalářské, studijní programy, přitom 

výsledky uchazečů u přijímacích zkoušek už většinou nedovolovaly dobrat další 

studenty. Nesplnili totiž potřebné body pro úspěšné absolvování přijímacího řízení. 

Kvalitnější uchazeči byli navíc velmi často dodatečně přijati do Všeobecného lékařství 

v postupných kolech zápisu a toto se týká i magisterského programu „Embryolog“ 

(zapsáno bylo 24 studentů). 

Po pečlivém zvážení jsme se rozhodli, že dva studijní programy nebudeme pro 

akademický rok 2021/22 otevírat. Dentální hygiena je program, v němž jsou stále 

studenti vzdělávání dvojkolejně na VŠ i VoŠ.  V programu jsou kvalitní uchazeči, kteří ale 

program velmi často opouští, protože se opakovaně snaží o přijetí do Zubního lékařství. 

Navazující magisterský studijní program Optometrie je akreditován spíše jako 

pedagogický program, uvažujeme jej otevírat s menší periodicitou než každoročně.  

Kapacity pro Zubní lékařství bude částečně navýšeno i vzhledem k neotevření Dentální 

hygieny. Na vedení fakulty proběhla i debata, zda kapacitu ještě nesnížit na 50 a 

preferovat rezervu pro CŽV. Myslím, že zde se vyjádří paní prod. Izakovičová-Hollá. 

Izakovičová-Hollá Doplním, že kapacita programu Zubního lékařství bude oproti minulému roku, 

kdy bylo přijímáno 50 studentů, navýšena na 55 studentů plus maximálně 10 

dalších možných míst pro CŽV, což je umožněno právě neotevřením 

bakalářského programu Dentální hygieny.  

Předseda AS poděkoval paní proděkance a předal slovo předsedkyni Výukové komise AS LF MU. 

Slaninová V květnu proběhla na toto téma diskuse, kdy si výuková komise nebyla jista přijímáním 

bez přijímacích zkoušek. Nyní komise s tímto navrhovaným postupem souhlasí. 

Z prezentace vyplývá, že situace není úplně příznivá. Již jen to, že proběhlo 9 kol zápisů 

u VL. Jaká je hranice úspěchu u přijímacího řízení pro tento program? 

Kaňková  Minimum bodů je alespoň 65 ze 120 poslední přijatý měl 74. 

Slaninová V kompetici ostatních fakult se přijímat bez přijímacích zkoušek nemůžeme vzdát. 

Výuková komise doporučuje předkládaný materiál schválit. 

Děkan Je za tím velký kus práce, děkuji proděkance Kaňkové a všem kteří se do přijímacího 

řízení na jaře zapojili. Prosím o schválení předkládaného materiálu.  
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Černochová Jaký byl minimální počet bodů přijatých studentů ZL? 

Kaňková Poslední dobraní dosáhli 91 bodů. 

Černochová Chápu důvody pro neotevření programu Dentální hygiena. Co se studenty, kteří jsou 

v něm již zapsaní a budou muset opakovat? 

Kaňková Nejedná se o neobvyklý problém, tyto případy budou individuálně řešeny. 

Gál   Z těch 488 aktivních studentů v prvním ročníku VL je jaký poměr zahraničních studentů? 

Kaňková Uvedená čísla zahrnovala jen český program. Z toho jsou tak ¼ Slováci, což je standardní 

poměr. 

Plánka Jak je to s ochranou lhůtou životnosti studentů? Z pohledu vládního programu? 

Kaňková V zásadě pouze do 1.11. prvního ročníku. 

Děkan  Ministerstvo plánuje provést evaluaci po třech letech. Poté bude vyhodnocovat 

případné malusy pro fakulty s velkým odpadem studentů. 

 

Další příspěvek do diskuse již nebyl a předseda AS přešel k hlasování.  

Schválení návrhu na otevření studijních programů v akademickém roce 2021/22 

 

Počet přítomných členů před hlasováním: 27 

Pro:   27 

Proti:  0 

Zdržel se: 0 

Přijaté usnesení:  

Akademický senát Lékařské fakulty Masarykovy univerzity vyslovuje souhlas se záměrem děkana 

Lékařské fakulty Masarykovy univerzity otevřít v akademickém roce 2021/2022 první ročníky 

navrhovaných studijních programů v předloženém znění. 

 

Schválení podmínek pro přijímací řízení v akademickém roce 2021/22 

 

Počet přítomných členů před hlasováním: 27 

Pro:   27 

Proti:  0 

Zdržel se: 0 

Přijaté usnesení:  

Akademický senát Lékařské fakulty Masarykovy univerzity v souladu s § 27 odst. 1 písm. e) zákona č. 

111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů (zákon o vysokých školách), 

schvaluje podmínky pro přijetí ke studiu v otevíraných studijních programech na Lékařské fakultě 

Masarykovy univerzity v akademickém roce 2021/2022 v předloženém znění. 
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6. Jednací řád Vědecké rady LF MU 

Předseda AS konstatoval, že podklady k tomuto bodu byly AS LF MU předloženy děkanem LF MU 

v termínu daném Jednacím řádem AS LF MU.  

Návrh znění Jednacího řádu VR LF MU je součástí přílohy č. 4. 

Koščík  Předpis je upraven terminologicky, několik pojmů nebylo jednotných.  Byla provedena 

i příprava na technologickou novinku MU, která vyvíjí speciální aplikaci umožňující 

jednání Vědecké rady kompletně distančně v online prostředí. Jednací řád se tak 

doplňuje pouze o ustanovení, které toto umožní. Svolávání Vědecké rady bude probíhat 

co nejpodobněji k prezenční podobě. Technikáliím se záměrně novela vyhýbá. 

Děkan  Děkuji za představení. Je zapotřebí online formu přinejmenším umožnit. V současné 

epidemiologické situaci někteří zaměstnavatelé externích členů jim zakazují třeba i 

cestovat. 

Předseda AS poděkoval za představení předpisu a předal slovo předsedovi Legislativní komise AS LF MU. 

Mornstein Legislativní komise nemá připomínku ke znění změn. V rámci technického řešení se však 

bude muset dbát na to, aby neveřejná část jednání vědecké rady byla skutečně 

neveřejná. 

Děkan  Toto je skutečně potřeba pohlídat, ale v chystaném online prostředí by to mělo být bez 

problému. 

Další příspěvek do diskuse již nebyl a předseda AS přešel k hlasování. 

Jednací řád VR LF MU 

 

Počet přítomných členů před hlasováním: 27 

Pro:   27 

Proti:  0 

Zdržel se: 0 

Přijaté usnesení:  

Akademický senát Lékařské fakulty Masarykovy univerzity v souladu s § 27 odst. 1 písm. b) zákona č. 

111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů (zákon o vysokých školách), 

schvaluje nové znění Jednacího řádu Vědecké rady LF MU. 

 

7. Organizační struktura LF MU 

Předseda AS konstatoval, že podklady k tomuto bodu byly AS LF MU předloženy děkanem LF MU 

v termínu daném Jednacím řádem AS LF MU.  

Návrh znění Organizační struktury LF MU je součástí přílohy č. 5. 

Děkan  Jedná se o jednoduchou úpravu, kdy se Ústav lékařské genetiky stane společným 

pracovištěm s FNB. Napomůže to rozšíření odborného portfolia LF MU. Chtěl bych na 

tomto místě poděkovat i paní prorektorce Pospíšilové, která má zásluhu na vzniku 

tohoto ústavu.  
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Koščík  Úprava předpisu obsahuje i formální úpravu označení pracovišť. Reagujeme tím na 

změnu vnitřního dělení FNB, která v rámci svých vnitřních předpisů rozdělila pracoviště 

namísto tří do dvou skupin. Přizpůsobili jsme se nemocnici. 

Předseda AS poděkoval za představení předpisu a předal slovo předsedovi Legislativní komise AS LF MU. 

Mornstein Legislativní komise nemá připomínek.  

 

Další příspěvek do diskuse již nebyl a předseda AS přešel k hlasování. 

Zřízeného společného pracoviště Lékařské fakulty Masarykovy univerzity s Fakultní nemocnicí Brno 

 

Počet přítomných členů před hlasováním: 27 

Pro:   27 

Proti:  0 

Zdržel se: 0 

Přijaté usnesení:  

Akademický senát Lékařské fakulty Masarykovy univerzity v souladu s § 27 odst. 1 písm. a) zákona č. 

111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů (zákon o vysokých školách), 

schvaluje s účinností od 1. 1. 2021 změnu organizačního začlenění Ústavu lékařské genetiky, jako nově 

zřízeného společného pracoviště Lékařské fakulty Masarykovy univerzity s Fakultní nemocnicí Brno, s 

novým názvem „Ústav lékařské genetiky a genomiky“. 

 

 

Změna Organizační struktury LF MU 

 

Počet přítomných členů před hlasováním: 27 

Pro:   27 

Proti:  0 

Zdržel se: 0 

Přijaté usnesení:  

Akademický senát Lékařské fakulty Masarykovy univerzity v souladu s § 27 odst. 1 písm. b) zákona č. 

111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů (zákon o vysokých školách), 

schvaluje s účinností od 1. 1. 2021 změnu Organizační struktury Lékařské fakulty Masarykovy univerzity 

v předloženém znění. 

 

8. Certifikát HR Award 

Předseda AS bod krátce uvedl a předal slovo proděkanovi Kašpárkovi. 

Kašpárek   Žádáme o podporu výsledku jednoleté práce LF MU. HR Award je něco jako evropská 

značka certifikují kvalitu pracovního prostředí. Říká, že pracoviště respektují evropské 

standardy. Tato známka se pomalu stává mandatorní pro evropské projekty. Chceme, 

aby se do nich zapojovali i naši pracovníci. Je důležitá ale i pro internacionalizaci v rámci 
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vědeckých pracovníků, ale i doktorandů. Mají záruku, že pod touto známkou se jim 

dostane všude stejného zacházení. Byl to i prosto pro jakýsi vnitřní audit našich postupů. 

Proděkan dále představil časový plán pro získání HR Award a povinných dokumentů pro 

HR Award. 

Předseda AS poděkoval za představení HR Award a požádal o vyjádření se předsedu Legislativní komise 

AS LF MU. 

Mornstein Legislativní komise nemá k dokumentům pro HR Award připomínek. 

Děkan Je zatím obrovské množství práce. Proces se postupně zkultivoval do něčeho, co nebude 

pouhým certifikátem, ale i nástrojem pro kultivaci prostředí a jeho hodnocení. Děkuji za 

odvedení dosavadní práce. 

Plánka  Je HR Award zpoplatněna? Musíme něco platit? 

Kašpárek  Ne, stojí nás to pouze práci. 

Juřica  Usilují o to i jiné fakulty? 

Kašpárek Ano za univerzitu jej má například již CEITEC, další fakulty na tom pracují. 

Juřica  Bude časem potřeba recertifikace? 

Kašpárek Ano po udělení za dva roky proběhne evaluace a potom za tři roky kvůli obnovení 

Certifikátu. 

Předseda AS Podporuji snahu získat tento certifikát. Přispěje to ke kultivaci pracovního prostoru a 

začlenění dalších výzkumných institucí. 

Další příspěvek do diskuse již nebyl a předseda AS přešel k hlasování. 

Certifikát HR Award 

 

Počet přítomných členů před hlasováním: 27 

Pro:   27 

Proti:  0 

Zdržel se: 0 

Přijaté usnesení:  

Akademický senát Lékařské fakulty Masarykovy univerzity bere na vědomí předložené materiály 

k získání HR Excelence in Research Award a podporuje zapojení Lékařské fakulty Masarykovy univerzity 

do tohoto procesu. 

 

9. Nominace fakultního delegáta do RVŠ 

Předseda AS tento bod na úvod představil. Členové Rady vysokých škol mají tříleté funkční období. 

Předseda RVŠ zaslal žádosti o delegaci zástupců univerzit a fakult. Výzva k nominacím byla rozeslána 

v předstihu. Delegát fakulty nominovaný AS LF MU pak bude potvrzován AS MU.  

Nominováni jsou dva kandidáti. Doktor Koščík byl nominován předsedou AS, doktor Pešl byl nominován 

docentkou Slaninovou. 
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Koščík  Děkuje předsedovi AS za nominaci. RVŠ není orgán proslulý vlivem a autoritou. MŠMT 

tento orgán spíše přehlíží. Někteří rektoři se vyjadřují pohrdlivě, že se jedná o orgán, 

který některé procesy spíše zdržuje a byli by za ponechání pouze rady rektorů. Mám 

zkušenosti z vedení fakulty a univerzitního senátu. Rada vysokých škol je první 

připomínkový zdroj ministerstva. Zúročil bych své dosavadních zkušenosti v legislativní 

a ekonomické komisi RVŠ. Měl bych možnost pohlídat novelu zákona o vysokých 

školách. Zasadil bych se za návrat způsobu financování vysokých škol podle výkonů, a ne 

podle toho kolik, dostaly v minulých letech.  

Pešl  Jsem odborným asistentem na Biologickém ústavu LF MU a kardiologem ve FNUSA. 

V RVŠ jsem působil od roku 2008. Úloha RVŠ je důležitá. Například v roce 2013 se 

podařilo vybojovat zvýšení stipendií pro doktorandy. Snažili jsme se dlouhodobě o 

prosazení HR Award. Členství v RVŠ není jen o zasedáních, ale konstantní práci. 

Organizoval jsem několik setkání ohledně vědy a výzkumu. Rád bych se vědě a výzkumu 

a vzdělávání věnoval i nadále. Chtěl bych se zasadit o prolomení hranice 26 let pro statut 

studenta pro DSP a VL. Legislativní část je sice důležitá, ale jsme stále lékařská fakulta a 

je potřeba na RVŠ za nás řešit otázky lékařských fakult a lékařských oborů, k tomu 

považuji za důležité, aby zástupce za naši fakultu byl člověk se zdravotnickým vzděláním. 

Další příspěvek do diskuse již nebyl a předseda AS přešel k hlasování. Skrutátory byli určení Fejfar, Gál 

Plánka. 

Nominace fakultního delegáta do RVŠ 

(tajné hlasování) 

 

Počet přítomných členů před hlasováním: 27 

Pro Mgr. Bc. Michala Koščíka, Ph.D.:   17 

Pro MUDr. Martina Pešla, Ph.D.:  9 

Zdržel se:     1 

Přijaté usnesení:  

Akademický senát Lékařské fakulty Masarykovy univerzity tímto nominuje Mgr. Bc. Michala Koščíka, 

Ph.D.  jako delegáta Lékařské fakulty Masarykovy univerzity do Rady vysokých škol pro funkční období 

2021–2023. 

 

10. Různé 

Předseda AS poděkoval senátorům, kterým končí funkční období ke konci října. 

Zasedání AS LF MU 10. 11. 2020 bude ustanovujícím zasedáním a tím z velké části procedurální. Bude 

volen nový předseda a místopředsedové AS LF MU, předsedové a členové komisí. Předseda AS uvedl, že 

se opět bude ucházet o post předsedy AS LF MU. 

Další příspěvky: 

Skorkovská  Chtěla bych jen doplnit k bodu 5., že naše Katedra optometrie a ortoptiky nebyla 

informována, že se nebude otevírat studijní program optometrie. Hlasovala 

bych jinak. 
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Kaňková  Na poradě vedení byla i proděkanka pro NLZP. 

Skorkovská   Pan přednosta Beneš nebyl informován, nemohli jsme se k tomu vyjádřit 

 

Další příspěvek již nebyl a předseda AS ukončil zasedání. 

 

Přílohy:  1) Prezenční listina 

  2) Zápis VaMK o výsledku voleb do AS LF MU 

3) Příjímací řízení v roce 2021 pro akademický rok 2021/2022 

4) Jednací řád Vědecké rady LF MU 

5) Organizační struktura LF MU  

 

 

    

   
  

Zapsal: Mgr. Jaroslav Divoký 

   

 

doc. RNDr. Josef Tomandl, Ph.D.      V Brně dne 20. 10. 2020 

předseda AS LF 


